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Ordförande Justerare 

 

Elsa Fogelberg Ingegerd Eissa El Kallaf 

Namnförtydligande Namnförtydligande 

 

 

Frånvarande:  Hjördis Stolt, Britt-Marie Johansson. 

 

Ledamöter Ersättare Tjänstemän Politiker 

Elsa Fogelberg 

Inga-Lill Strömberg 

Britt-Marie Åhsberg 

Göran Cederstrand 

Stig Bjurestål 

Rune Axelsson 

Sonja Halderup 

Ingegerd Eissa 

El Kallaf 

Jan Lilja och Sara 

Heppling Trygg från 

SDF. 

Kajsa Schyberg, bitr 

enhetschef, 

beställarenheten. 

Rana Saegh, 

metodutvecklare, 

beställarenheten 

 

 

Särskilt inbjudna:  Jan Lilja och Sara Heppling Trygg från SDF. 

 

 

 

1. Dagordningens godkännande 

             Dagordningen godkänns 

 

2. Vald sekreterare och justerare 

Rana Saegh och Ingegerd Eissa El Kallaf 

 

3. Uppföljning av föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna 
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4. Information från förvaltningen 

Jan Lilja från stadsdelsförvaltningen inbjudes. Han informerar om att alla 

föreningar och organisationer som bedriver verksamhet för pensionärer i 

Skärholmen till ett konstituerande rådsmöte onsdag 28/8 kl. 10.00 i Eken. Det är 

öppet möte och informationsbrev om rådsmötet kommer att gå ut till alla 

föreningar samt kommer att annonseras i tidningen Södra sidan. På rådsmötet 

kommer 12 representanter att utses för att leda rådet och verksamheten i Eken. 

Rådet kommer att ha möte minst 10 gånger per år med uppehåll för sommaren.  

 

Förslag till riktlinjer för Ekens verksamhet att diskuteras i pensionärsrådet. 

Synpunkter kan lämnas vid nästa pensionärsråd 5/6. Frågor kan också ställas per 

telefon till Jan på 508 24 505. 

 

Sara Heppling Trygg från avdelningen för stadsutveckling informerar om 

tillgänglighetsarbetet i stadsdelen. Tillgänglighetsplanen har analyserats i 

samarbete med rådet för funktionshinders frågor och trafikkontoret. Trafikkontoret 

påbörjar arbete med att bygga om busshållplatser, övergångsställen och ej 

markerade passager längs med busslinje 135 (exempel finns i bilaga 1 och 2), 

ökad tillgänglighet vid all parkupprustning, Sätrastrandsbadet med badramp… 

Sara berättar att förvaltningen har sökt bidrag om 5 miljoner kronor för 

tillgänglighetsåtgärder, varav: 3 mnkr för att fortsätta anpassa stadsdelens trappor, 

9 st i år. 1 mnkr för att åtgärda och återställa tjäl- och rotskadade parkvägar samt 1 

mnkr för ökad tillgänglighet längs med Skärholmens strandpromenad. 

 

Sara berättar att tillgänglighetsvandring kommer att göras tillsammans med båda 

råden den 21/5 kl 9-12. Från pensionärsrådet kommer Elsa och Ingegerd att delta.  

Rådet tycker att busstorget är mycket viktigt att ses över. Det har också påpekats 

att hissen ner tunnelbanan är gammal. 

 

5. Föredragningslista till nämndsammanträde 

 

6. Skrivelser och rapporter 

 

7. Inkommande post 

 

8. Övrigt 

Inga-Lill berättar att de aptusbrickor som numera används i Skärholmens 

trygghetsboende inte fungerar som de ska. Man kan endast komma in i 
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korridoren där man bor. Man kan inte komma in i andra korridorer och hälsa 

på andra, man kan inte komma in från gårdarna. Brevbäraren, tidningsbudet 

och personal från vårdcentralen fick inte aptusnycklarna i tid. Felen skulle 

åtgärdas men det är viktigt att boende meddelas om ”när” det ska åtgärdas. 

Väktare kommer att rondera i fastigheten nattetid från Valborgsmässoafton och 

tillsvidare.  

 

Rådet vill bjuda in avdelningschef Andreas Thorstensson för att svara på 

frågor om bl.a. stimulanspengar. 

 

Mötet avslutas 

Elsa tackar för idag och avslutar mötet 

 

 

Vid pennan 

Rana Saegh 

 

 

 


